
 
 
Referat DS 07.05.2019 
 
Tilstede: Magnus Kristiansen, Kristoffer Kvinge,Serine Sørensen, Gøril Netteberg, 
,Jørn Kveseth, Per Otto Wagelen, Jens Magnus Jensen, Torunn Graftås (FAU-leder) 
 
Sak 21/19 Skolebygget på Refstad 
 
Det blir nytt skolebygg på Refstad, bygget forventes ferdig i 2024.  
Status knyttet til ny flerbrukshall på Refstad er uavklart.  
Rektor skal undersøke hvorfor skolen ikke har blitt spurt om å delta i brukergruppen rundt ny 
flerbrukshall på Refstad,  
Skolen, DS og FAU skal lage en prioritert liste over hva man ønsker i et nytt bygg.  
 
  
Sak 22/19 Driftsutfordringer kortsiktig og langsiktig ved skole på Bredtvet 
 
Lite nytt å melde. Vil etter hvert se effekten av de tiltakene som er satt inn. Regner med at vi 
får se resultatane av dette på neste regnskapsrapport. Rektor har hatt møte med ASA rundt 
skolens økonomiske situasjon. ASA har annerkjent at skolen er i en helt spesiell situasjon og 
kommer til å behandle dette som en spesiell sak. Skolen har fått innvilget 30 % administrativ 
stilling til arbeid med nybygg. ASA ønsker en oversikt over kostnader både direkte og 
indirekte knyttet til skolens situasjon og hvor mye det har kostet skolen i merforbruk knyttet til 
flyttingen. Skolen har i dag to millioner i merkforbruk på lønn. Rektor følger opp videre med 
ASA og undervisningsbygg. Busstransporten som skolen benytter seg av skal ut på anbud 
igjen. Rektor ønsker at anbudet skal være over en lengre tidsperiode enn et skoleår.  
 
Sak 23/19 Personvernutfordringer ved bruk av bilder og video i skolesammenheng 
 
Skolen skal lage et nytt godkjenningsskriv rundt bruk av bilder og videoer. I samme skriv bør 
det presiseres foresattes bruk av video og bilder ved for eksempel avslutninger. Alle 
tillatelser fornyes til skolestart. Kristoffer sjekker opp regelverk. 
 
Sak 24/19 Eventuelt 
 
 
 
 
 

 


